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PROTOKÓŁ NR XL/2018 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 18 WRZEŚNIA 2018 R. 

ODBYTEJ W SALI KONFERENCYJNEJ 

URZĘDU GMINY W DOBRONIU 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o 12.00. 

 

Punkt 1. 

Otwarcie XL sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając XL sesję 
Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. Stwierdził, że 

na podstawie listy obecności obecnych jest 10 radnych, na ogólną liczbę 15 

radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak – Wójt Gminy Dobroń, 
2. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń, 

3. Tomasz Ignaczak – Kierownik Ref. Gospodarki Komunalnej i Ochrony 
Środowiska UG w Dobroniu, 

4. Ilona Mudzo – Skarbnik Gminy Dobroń, 
5. Anna Wyrwa – Radca Prawny Urzędu Gminy w Dobroniu, 

 

oraz osoby biorące udział w sesji (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do 
protokołu). 

 

O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie.  

 

Punkt 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 
porządek obrad został przesłany Radnym Rady Gminy. Zapytał, czy są 

wnioski do porządku obrad. Poddał pod głosowanie cały porządek obrad i 
stwierdził, że Rada Gminy w Dobroniu jednogłośnie – 10 głosami „za” 

przyjęła porządek. Porządek obrad przedstawia się następująco: 
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Porządek XL sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

5. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Informacje, sprawy różne. 

7. Omówienie informacji z wykonania budżetu Gminy Dobroń za pierwsze 

półrocze 2018 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej, informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego Samodzielnego Publicznego Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Dobroniu za pierwsze półrocze 2018 r. oraz informacji za pierwsze 

półrocze 2018 r. z wykonania planu finansowego Dobrońskiego Centrum 

Kultury. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018-2031. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2018. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu Gminy Dobroń. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obywatelskiej inicjatywy 

uchwałodawczej. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy Dobroń. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej 

liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie gminy 

Dobroń. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad usytuowania na 

terenie gminy Dobroń miejsc sprzedaży i spożywania napojów 

alkoholowych. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. 

16. Przyjęcie protokołu kontroli nr 35/1/2018 przeprowadzonej przez 

Komisję Rewizyjną Rady Gminy w Dobroniu w dniu 19 czerwca 2018 r. 

17. Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXXIX/2018 z sesji Rady Gminy. 

18. Zamknięcie sesji.  
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Ad. pkt. 3. (Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że zakończyły się prace 

termomodernizacyjne w gminie Dobroń w 12 obiektach. Ponadto zostało 

oddane do użytku boisko wielofunkcyjne w Dobroniu. Zaznaczył, że 

wykonywane były czynności na drogach gminnych. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji.   

 

 

Ad. pkt. 4. (Interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

 

Interpelacje:  

 

- Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Zapytania i wolne wnioski: 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał o 

możliwość zabezpieczenia przejścia dla pieszych znakami obok przystanku 

na Orpelowie–Numerki przy posesji pana Bojo. 

 

- Na salę obrad przybył radny J. Kubik – skład Rady 11 obecnych radnych na 

sali obrad. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał o 

możliwość wyrównania drogi i podsypania kruszywa na drodze dojazdowej 

do pól między Orpelowem a Niewólką.   

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał o 

możliwość podsypania kruszywa na drodze obok pana Zbrojewskiego oraz 

zjazd na drogę przy asfalcie. 

 

- Radny P. Górny zapytał o możliwość wyrównania drogi i załatania dziur na 

drogach w Sołectwie Przygoń. 
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- Radny G. Minias podziękował za odwodnienie ul. Słonecznej w Dobroniu. 

Zapytał o możliwość dalszego odwodnienia terenu dla mieszkańców z 

początkowych numerów tej ulicy. 

 

- Radny G. Minias zapytał o możliwość dowiezienia kruszywa przy posesjach 

na ul. Słonecznej. 

 

- Radny G. Minias zapytał o możliwość wysłania pisma do PKP z prośbą o 

wyciszenie sygnału dźwiękowego przy zamkniętych zaporach. 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Mały S. Kołodziej zapytał o możliwość wysłania 

pisma do odpowiednich władz z prośbą o uprzątnięcie połamanych słupów 

przy przystanku autobusowym przy drodze wojewódzkiej nr 483. 

 

- Na salę obrad przybył radny A. Pułanecki – skład Rady 12 obecnych radnych 

na sali obrad. 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Duży R. Szczepanik zapytała o możliwość 

postawienia znaku przed zakrętem na Dużym Dobroniu. 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Duży R. Szczepanik zapytała o możliwość obcięcia 

gałęzi na drodze Dobroń-Ldzań. 

 

- Radna M. Minkiewicz zapytała o możliwość załatania dziur i poszerzenie tej 

drogi w przyszłości w Dobroniu Dużym koło firmy OrganikAgro.  

 

- Radna M. Minkiewicz zapytała czy gmina ma jakiś wpływ na właściciela 

stacji benzynowej „Huzar” aby uprzątnął i zabezpieczył ten teren.  

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Poduchowny J. Gwiazdowski zapytał o możliwość 

naprawy studzienki deszczowej przy zbiegu ul. Sportowej i ul. Ogrodowej. 

 

- Sołtys Sołectwa Zakrzewki S. Kmiecik zapytał o możliwość zasypania dziur 

na ul. Wąskiej. 

 

- Sołtys Sołectwa Zakrzewki S. Kmiecik zapytał o możliwość podsypania 

pobocza ul. Zakrzewki.  

 

- Sołtys Sołectwa Zakrzewki S. Kmiecik zapytał o możliwość wycięcia suchych 

konarów lip na ul. Witosa w Dobroniu.  
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- Sołtys Sołectwa Zakrzewki S. Kmiecik zapytał o możliwość postawienia 

przed szkołą w Dobroniu znaku „Uwaga dzieci”. 

 

- Sołtys Sołectwa Zakrzewki S. Kmiecik zapytał o możliwość przedłużenia 

chodnika na ul. Witosa do parkingu szkoły. 

 

- Sołtys Sołectwa Zakrzewki S. Kmiecik podziękował Radnemu Powiatowemu 

A. Kurzawskiemu za dolanie asfaltu na ul. Leśnej w Dobroniu. 

 

- Sołtys Sołectwa Przygoń U. Nowak zapytała o możliwość podsypaniem 

kruszywem i wyrównanie ul. Topolowej, Wczasowej, Wakacyjnej. 

 

- Radny J. Kubik zapytał o możliwość usunięcia suchych topól na ul. 

Pabianickiej, obok skrzyżowania.  

 

- Radny J. Kubik przedstawił obraz ul. Glinianej w Chechle. Poinformował, że 

tłuczeń jest tak gruby, że nie można jechać rowerem. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał o 

możliwość wymiany przystanku autobusowego przy miejscowości Orpelów-

Przygoń. Poinformował, że ta wiata jest w bardzo złym stanie. 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Duży R. Szczepanik zapytała o możliwość ubicia 

kamieni na ul. Kalinowej w Dobroniu. 

 

- Sołtys Sołectwa Dobroń Poduchowny J. Gwiazdowski zapytał o możliwość 

wysłania pisma do Poczty Polskiej z prośbą o terminowe dostarczanie listów 

i przesyłek.  

 

Ad. pkt. 5. (Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że przejście dla pieszych 

zostanie oznakowane. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o 

wyrównywanie dróg gruntowych to w najbliższym czasie zostanie to 

wykonane. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o Sołectwo 

Przygoń to gmina chce zrobić tam jedną nawierzchnię drogi asfaltowej. 

Zaznaczył, że bardzo ciężko jest znaleźć Wykonawcę tych robót. 
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Poinformował, że sukcesywnie będziemy poprawiać nawierzchnię dróg w tym 

sołectwie. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o ul. 

Słoneczną to po odwodnieniu tej ulicy następnym etapem, w przyszłości 

będzie utwardzenie tej drogi asfaltem. Zaznaczył, że jeżeli będziemy mieć na 

składzie kruszywo to w najbliższym czasie zostanie ono na tą ulicę 

dowiezione.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o sygnał 

dźwiękowy to zostanie wysłane pismo do PKP z prośbą o jego wyciszenie. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o połamane 

słupy to w tej sprawie było już wysłane kilkanaście pism do Zarządu 

Województwa. Zaznaczył, że otrzymaliśmy odpowiedź, że te słupy nie są ich 

własnością. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o znaki 

drogowe to zostaną one postawione.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o drzewa i 

gałęzie to zostanie w tej sprawie wysłane pismo do powiatu. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o dziury to 

po opadach deszczu drogi zostaną wyrównane. Zaznaczył, że chciałby w 

przyszłości na większości dróg położyć nakładki asfaltowe. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o ul. Wąską, 

Zakrzewki oraz obcięcie suchych gałęzi lip na ul. Witosa to zostanie to 

wykonane. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o suche 

topole w Chechle Drugim przy drodze wojewódzkiej to zostanie w tej sprawie 

wysłane pismo do odpowiednich organów.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o przystanek 

autobusowy w Orpelowie/Przygoń to w miarę możliwości finansowych 

zostanie tam zakupiony nowy przystanek. 
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- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o tłuczeń na 

ul. Glinianej w Chechle to nie było drobniejszego tłucznia żeby posypać tą 

nawierzchnię.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o stację 

benzynową to gmina nie ma na to wpływu ani nie ma możliwości 

skontaktowania się z właścicielem. Jedynie co można zrobić to zgłosić na 

policję, jeśli ktoś nielegalnie tam przebywa. Poinformował, że zostanie w tej 

sprawie wysłane pismo do dzielnicowych z prośbą o zwiększenie uwagi na 

ten teren. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o drogę przy 

OrganikAgro to w przyszłym roku będziemy starać się doprowadzić tą drogę 

do porządku. Poprosił radnego powiatowego A. Kurzawskiego o zgłoszenie 

tej drogi do powiatu i zachęcenie powiatu do zawarcia porozumienia z gminą 

w sprawie remontu tej drogi.  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że jeśli chodzi o ul. Kalinową 

to jest ona ulicą prywatną. Zaznaczył, że gmina rozmawiała z mieszkańcami 

i są oni chętni na przekazanie tej drogi gminie. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że zostanie wysłane pismo 

do Poczty Polskiej, w którym gmina powoła się na informację od 

mieszkańców całej gminy i zwróci uwagę na problem z nieterminowym 

doręczaniem listów. 

 

Ad. pkt. 6. (Informacje, sprawy różne): 

 

1. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

dnia 04 lipca 2018 r. wpłynęło do Biura Rady pismo od Rady Dzieci i 
Młodzieży Rzeczypospolitej Polskiej przy Ministrze Edukacji Narodowej w 

sprawie publikacji pt. „O Młodzieżowych Radach”. Pismo w/w jest do wglądu 
w Biurze Rady. 

 

2. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

dnia 27 sierpnia 2018 r. wpłynęła do Biura Rady informacja z 

wykonania budżetu gminy Dobroń za I półrocze 2018 r. wraz z informacją 

o przebiegu realizacji przedsięwzięć w I półroczu 2018 r. oraz informacją o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2018 r., 

informacja za I półrocze 2018 r. o przebiegu wykonania planu finansowego 

i inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Dobroniu oraz informacja za I półrocze 2018 r. o przebiegu wykonania planu 

finansowego Dobrońskiego Centrum Kultury. 
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3. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 
dnia 21 sierpnia 2018 r. wpłynęło do Biura Rady pismo pani Reginy 

Szczepanik z prośbą o budowę sieci kanalizacyjnej w miejscowości Dobroń 
Duży. W dniu 10 września br. została udzielona odpowiedź na w/w pismo. 

 

4. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

dnia 22 sierpnia 2018 r. wpłynęła do Biura Rady petycja w sprawie 

zwiększenia bezpieczeństwa i zamontowania progów zwalniających na 

drodze w Dobroniu Dużym, na odcinku od drogi głównej nr 482 (ul. 

Wrocławska) przez długość wsi. Informacja ta stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

 

5. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

dnia 11 września 2018 r. wpłynęło do Biura Rady pismo z Komendy 

Powiatowej Policji w Pabianicach z prośbą o sfinansowanie służb 

ponadnormatywnych w 2019 r. 

 

6. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

dnia 11 września 2018 r. wpłynęło do Biura Rady pismo od Rady Rodziców 

Szkoły Podstawowej w Dobroniu z prośbą o dofinansowania zajęć 

pływackich dla dzieci. 

 

7. Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

dnia 13 września 2018 r. wpłynęło do Biura Rady pismo od Towarzystwa 

Inicjatyw Europejskich z prośbą o dofinasowanie żłobka działającego na 

terenie gminy Dobroń. 

 

Ad. pkt. 7. (Omówienie informacji z wykonania budżetu Gminy 

Dobroń za pierwsze półrocze 2018 r. wraz z informacją o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, informacji o 

przebiegu wykonania planu finansowego Samodzielnego 

Publicznego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu za pierwsze 

półrocze 2018 r. oraz informacji za pierwsze półrocze 2018 r. z 

wykonania planu finansowego Dobrońskiego Centrum Kultury):  

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił w/w informację. Informacja ta 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Poinformował, że dochody w I półroczu 2018 r. zostały wykonane w kwocie 

20 841 375,58 zł, tj. 49,89 % planu. Zrealizowane dochody bieżące stanowiły 

kwotę                  15 746 975,76 zł (53,22% planu dochodów bieżących). 

Zaznaczył, że jeżeli chodzi o dochody majątkowe kwota 5 094 399,82 zł 
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dotyczy zadań realizowanych przy udziale środków unijnych. Urząd 

Marszałkowski przekazał kwotę 5 040 976,56 zł na termomodernizację oraz 

53 423,26 zł na budowę sali gimnastycznej z przedszkolem (refundacja 

wydatków). W I półroczu 2018 r. wydatki zostały zrealizowane w kwocie 19 

969 629,91 zł, tj. 36,85% planu. Wydatki bieżące związane z 

funkcjonowaniem gminy i jej jednostek organizacyjnych wyniosły 13 617 

043,99 zł, natomiast wydatki majątkowe    6 352 585,92 zł. Wydatki 

majątkowe na 2018 r. dotyczą zadań inwestycyjnych: budowa sali 

gimnastycznej wraz z przedszkolem w Chechle, termomodernizacja 

budynków, rozbudowa oczyszczalni ścieków oraz budowa wodociągu w 

Przygoniu – w dniu 28 czerwca  podpisana została umowa z UM w Łodzi o 

dofinansowanie tego zadania, dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej 

– Dobroń – Ldzań – kwota 455 128,72 zł, budowa boiska wielofunkcyjnego 

– wydatki zostaną poniesione w II półroczu 2018 r. 

W I półroczu 2018 gmina wyemitowała obligacje na kwotę 2 210 000,00 zł. 

Spłacono raty pożyczek i kredytów w kwocie 360 126,62 zł., zapłacono 

odsetki od pożyczek i kredytów na kwotę 12 397,65 zł. 

W I półroczu 2018 r. gmina osiągnęła nadwyżkę budżetową w kwocie           

871 745,67 zł. Poinformował, że jeżeli chodzi o zadłużenie gminy to na chwilę 

obecną wynosi ono ok. 16%. Zaznaczył, że kondycja finansowa gminy jest 

bardzo dobra i gdy gmina wykona wszystkie prace związane z inwestycjami 

i zapłaci wszystkie pieniądze to zadłużenie gminy będzie wynosiło ok. 28%. 

Zadłużenie to będzie rozłożone na 13 lat i gmina będzie spłacać to zadłużenie 

w wysokości nie większej niż 2% dochodów gminy. Poinformował, że gmina 

złożyła fiszkę w Urzędzie Marszałkowskim aby móc pozyskać pieniądze m.in. 

na budowę sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej w Mogilnie Dużym. 

Podziękował pracownikom UG w Dobroniu za ich wkład w pracę związaną z 

inwestycjami realizowanymi na terenie gminy Dobroń. 

 

- Na salę obrad przybył radny J. Zając – skład rady 13 obecnych radnych na 

sali obrad. 

 

- Bez radnego M. Rzepkowskiego – skład rady 12 obecnych radnych na sali 

obrad. 

 

- Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa M. Wolna odczytała pozytywną opinię nr 47/134/2018 

Komisji w sprawie w/w informacji. Opinia stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusje. 



Strona 10 z 21 

Protokół nr XL/2018 z sesji RG - z dnia 18.09.2018 r. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał o wpływy 

do budżetu z podatku od osób prawnych? Zapytał o kwotę w budżecie 

dotyczącą przebudowy dróg gminnych? Zapytał czy odpowiedzi na pisma, 

które wpływają do biura rady mogą być podawane do publicznej wiadomości 

dla wszystkich radnych? 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że jeżeli chodzi o udziały 

w podatku dochodowym od osób fizycznych jak i osób prawnych to gmina 

nie ma na to wpływu. Udziały od osób fizycznych przekazuje Ministerstwo, 

natomiast udziały od osób prawnych przekazują gminie Urzędy Skarbowe. 

Zaznaczyła, że jeśli chodzi o niskie wykonanie w inwestycjach związanych z 

budową dróg publicznych to w I półroczu odbyły się przetargi na wykonanie 

nakładek asfaltowych. Płatności będą realizowane w II półroczu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że 

wszystkie pisma, które wpływają do Rady Gminy są przekazywane wg. 

kompetencji. Zaznaczył, że przeważnie wpływają do biura rady pisma 

związane ze sprawami finansowymi, budżetowymi w trakcie roku 

budżetowego.   

 

- Radca Prawny UG w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że ze statutu 

wynika, że wszyscy mają prawo do wglądu do dokumentów. Ten wgląd 

obejmuje prawo do przeglądania tych dokumentów, robienia sobie notatek, 

kopii.  

 

- Rada Gminy w Dobroniu przyjęła w/w informację. 

 

 

Ad. pkt. 8. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018-

2031):  

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo omówiła projekt uchwały. 

Poinformowała, że kwoty zawarte w roku 2018 zostały dostosowane do 

stanu budżetu na dzień 18 września 2018 r. Zaznaczył, że w związku z tym, 

że przedłuża się procedura wyłonienia wykonawcy dla realizacji 

przedsięwzięcia pn: „Budowa przedszkola i Sali gimnastycznej w systemie 

budownictwa o znacznie podwyższonych parametrach energetycznych” 

zmniejszono planowane dochody w formie dotacji z Urzędu 

Marszałkowskiego z roku 2018, a zwiększono w roku 2019. Różnica wynika 

z korekty finansowej. Zwiększono również wydatki majątkowe w roku 2019. 
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- Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa M. Wolna odczytała pozytywną opinię nr 47/135/2018 

Komisji w sprawie w/w informacji. Opinia stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Radny J. Kubik zapytał o kwotę 750 000 zł?   

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że są to wpływy z podatku 

od czynności cywilno-prawnych, które przekazuje nam Urząd Skarbowy i nie 

mamy informacji, która spółka bądź przedsiębiorstwo działające na terenie 

gminy Dobroń dokonała zmian. 

- Brak dyskusji. 

- Został odczytany projekt uchwały nr XL/311/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 12 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XL/311/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2018-2031. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu.  

 

 

Ad. pkt. 9. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

Uchwale Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2018): 

 

- Skarbnik Gminy Dobroń I. Mudzo poinformowała, że jeżeli chodzi o dochody 

to w rozdziale 75616 mamy zwiększenie wpływów z podatku od czynności 

cywilno-prawnych o kwotę 750 000 zł. W rozdziale 75801 kwotę 62 190 zł 

są to środki z rezerwy z subwencji oświatowej. Kwota ta będzie służyła na 

wyposażenie pomocy dydaktycznych w szkole podstawowej w Mogilnie. W 

rozdziale 75814 zwiększenie dochodów o 104 094,98 zł, jest to częściowy 

zwrot wydatków poniesionych na fundusz sołecki w roku 2017, z tego bieżące 

76 916,66 zł, majątkowych 27 178,32 zł i o 35 914,03 zł są to środki z ZUS-

u na dofinansowanie zadania dotyczącego poprawy warunków pracy w stacji 

uzdatniania wody oraz w rozdziale 85502 zwiększenie dochodów o 4,17 zł są 

to odsetki od nienależnie pobranego świadczenia z GOPS. Jeśli chodzi o 
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dochody to mamy zmniejszenie o kwotę 1 112 262,61 zł są to dochody 

związane z budową sali gimnastycznej wraz z przedszkolem w Chechle. 

Zaznaczyła, że jeżeli chodzi o wydatki to w rozdziale 01095 na stację 

uzdatniania wody zwiększamy o 17 241,16 zł, pozostałą kwotę 18 672, 57 zł 

zwiększamy wydatki na oczyszczalnię ścieków. W rozdziale 75022 

zwiększamy wydatki o 25 800 zł, są to wydatki związane ze zmianą ustawy 

o samorządzie gminnym i koniecznością nagrywania i transmisji obrad sesji 

Rady Gminy. W rozdziale 75023 zwiększenie wydatków o 40 000 zł na zakup 

mebli do sekretariatu, tabliczek na drzwi, tablic informacyjnych i wykonanie 

instrukcji przeciwpożarowych. Zwiększenie wydatków o 4,17 zł, które 

musimy zwrócić za nienależnie pobrane odsetki do Urzędu Wojewódzkiego. 

Następnie w oświacie, w szkołach podstawowych zwiększenie wydatków o 

72 190 zł. Ostatnią zmianą jeśli chodzi o wydatki to zwiększenie o 15 000 zł 

na upowszechnienie kultury fizycznej i sportu w zakresie piłki nożnej. 

Poinformowała, że oprócz załącznika nr 1 i 2, zmienił się również załącznik 

dotacyjny, czyli załącznik nr 8 a także załącznik dotyczący przychodów i 

rozchodów. 

 

- Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa M. Wolna odczytała pozytywną opinię nr 47/136/2018 

Komisji w sprawie w/w informacji. Opinia stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XL/312/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 12 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XL/312/18 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2018. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel ogłosił 10 min przerwy. 
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Ad. pkt. 10. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Statutu 

Gminy Dobroń):      

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. Poinformował, że 

obligatoryjnie musieliśmy wnieść zmiany do statutu. 

 

- Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa M. Wolna odczytała pozytywną opinię nr 47/137/2018 

Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht odczytał pozytywną opinię nr 

36/20/2018 Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 39/70/2018 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu H. Grącka 

odczytała pozytywną opinię nr 36/66/2018 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Bez radnego J. Zająca - skład Rady Gminy - 11 obecnych na sali obrad 

Radnych.  

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XL/313/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 11 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XL/313/18 w sprawie Statutu Gminy Dobroń. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. pkt. 11. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. Poinformował, że 

uchwała ta będzie obowiązywać od nowej kadencji. Zaznaczył, że w uchwale 

tej chodzi o to, żeby mieszkańcy gminy mieli możliwość wniesienia projektu 

uchwały. 

 

- Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa M. Wolna odczytała pozytywną opinię nr 47/138/2018 

Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał czy ta 

uchwała musi być podjęta? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że wszystkie uchwały, które 

są przedstawione radnym pozostają do ich opinii. 

 

- Brak dalszej dyskusji. 

 

- Na salę obrad przybył radny J. Zając  - skład Rady Gminy - 12 obecnych na 

sali obrad Radnych. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XL/314/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 11 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującymi się” przyjęła uchwałę Nr XL/314/18 w sprawie 

obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. pkt. 12. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy Dobroń): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. Poinformował, że 

uchwała ta będzie obowiązywać od nowej kadencji. Zaznaczył, że w ważnych 

sprawach Rada Gminy, Wójt Gminy lub organy jednostek pomocniczych będą 

mogły zasięgać opinii mieszkańców.  

 

- Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa M. Wolna odczytała pozytywną opinię nr 47/139/2018 

Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Radny J. Zając zapytał jaki wpływ, oddziaływanie mają te konsultacje na 

podjęte decyzje? Czy są one obligatoryjne dla Rady i Wójta? Czy mają one 

charakter opiniotwórczy, pomocniczy? 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że konsultacje te mają 

charakter opiniotwórczy. Zaznaczył, że powinny one być jednak brane pod 

uwagę. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XL/315/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 12 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XL/315/18 w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami Gminy Dobroń. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. pkt. 13. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie gminy Dobroń): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. Poinformował, że 

uchwała ta związana jest z ustawą, która weszła w życie 9 marca 2018 r. w 

sprawie przeciwdziałania alkoholizmowi. Zaznaczył, że do tej pory w gminie 

obowiązywała liczba 56 zezwoleń, teraz chcemy to zwiększyć do liczby 65 

zezwoleń, żeby zapewnić sobie, w razie potrzeby, dodatkową liczbę 

zezwoleń. 

 

- Zastępca przewodniczącej Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu G. 

Fogel odczytała pozytywną opinię nr 36/67/2018 Komisji w sprawie w/w 

projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XL/316/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie 12 głosami „za” 

przyjęła uchwałę Nr XL/316/18 w sprawie ustalenia maksymalnej liczby 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie gminy Dobroń. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 14. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad 

usytuowania na terenie gminy Dobroń miejsc sprzedaży i 

spożywania napojów alkoholowych): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że do tej uchwały jest 

wniesiona autopoprawka. Zaznaczył, że zmienia się odległość sprzedaży 

alkoholu od punktu obiektów publicznych, kultu religijnego z 20 m na 30 m. 

 

- Zastępca przewodniczącej Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Sportu G. 

Fogel odczytała pozytywną opinię nr 36/68/2018 Komisji w sprawie w/w 

projektu uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Radny D. Becht zapytał czy można wprowadzać autopoprawkę w trakcie 

uchwał?  

 

- Radca prawny UG w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że wnioskodawcą 

jest Wójt, który może wnieść autopoprawkę do uchwały. Zaznaczyła, że jeżeli 

radni są wnioskodawcami, występują z inicjatywą uchwałodawczą, to zgodnie 

ze statutem też mogą wnieść taką autopoprawkę do swojego własnego 

projektu. 

 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że autopoprawka jest 

poprawką autora. Wójt jako organ ma prawo przedstawić projekt uchwały i 

może jako organ dokonać w niej zmian i wnieść autopoprawkę. Zaznaczył, 

że nie zmienia to faktu, że radni podczas dyskusji mogą zgłaszać poprawki i 

jeżeli poprawka ta uzyska akceptację większości radnych w głosowaniu to 

robi się zmianę uchwały. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XL/317/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 11 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” przyjęła uchwałę Nr XL/317/18 w sprawie zasad 

usytuowania na terenie gminy Dobroń miejsc sprzedaży i spożywania 

napojów alkoholowych. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 15. (Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia 

nieruchomości): 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak omówił projekt uchwały. Poinformował, że 

właściciele gruntu leżącego pod drogą ul. Brzozowej wyrazili chęć sprzedaży 

tego gruntu. Zaznaczył, że w sprawie ceny Wójt może jeszcze przeprowadzić 

negocjacje.  
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- Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinię nr 39/71/2018 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

poinformował, że komisja przy tej uchwale miała pewne kontrowersje. 

Zaznaczył, że Komisja chciała złożyć wniosek o odrzucenie tej uchwały ale 

okazało się, że Komisja nie może składać takich wniosków tylko każdy z 

radnych indywidualnie.  

 

- Radca Prawny UG w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że na początku 

każdej sesji jest porządek obrad, który jest odczytywany przez 

Przewodniczącego Rady Gminy, do którego Rada Gminy na wniosek radnego, 

Klubu Radnych, Komisji Rady może wprowadzić zmiany polegające na: 

dodaniu nowego punktu do porządku obrad, zdjęciu punktu z 

zaproponowanego porządku obrad, zmianie kolejności punktów, zmianie 

treści porządku obrad. 

 

- Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

poinformował, że uchwała ta budziła kontrowersje odnośnie ceny zakupu tej 

nieruchomości. Zaznaczył, że to Wójt negocjuje cenę i dokonuje zakupu 

natomiast radni nie mają wpływu na tą cenę. 

 

- Radca Prawny UG w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że w uchwale nie 

można wpisać ceny. Zaznaczyła, że Rada wyraża zgodę na zakup natomiast 

czynności związane z kupnem dokonuje Wójt, który ustala cenę, negocjuje.   

 

- Radny G. Minias zapytał czy w uchwale tej nie można dodać zapisu, że cena 

zakupu tej nieruchomości nie może być wyższa niż 5 zł? 

 

- Radny J. Zając poinformował, że Rada powinna świadomie podejmować 

zakupy w imieniu gminy i mieć wpływ na cenę bo to są publiczne pieniądze. 

 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański poinformował, że 

powinniśmy odrzucić tą uchwałę na tej sesji i dopiero po negocjacjach Wójta 

odnośnie ceny ponownie wrócić do tej uchwały. 

 

- Radca Prawny UG w Dobroniu A. Wyrwa poinformowała, że w uchwale nie 

może być ceny bo cenę ustala Wójt. Rada Gminy jest organem stanowiącym 
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i kontrolnym. Zaznaczyła, że przy zakupie nieruchomości jest sporządzony 

operat szacunkowy przez rzeczoznawcę, który jakąś wartość ustala. 

 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że z reguły gmina posiłkuje 

się operatem szacunkowym. Zaznaczył, że na ul. Brzozowej gmina wykonała 

kanalizację na podstawie użyczenia gruntu i tą drogę gmina koniecznie musi 

przejąć bo właściciel tego gruntu może żądać opłaty od gminy za 

umieszczenie tych urządzeń na jego nieruchomości. 

 

- Radny J. Kubik poinformował, że w perspektywie przyszłych inwestycji 

dobrze by było żeby gmina przejęła tą nieruchomość na własność.  

 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że jeśli chodzi o 

nabywanie, kupowanie bądź komunalizowanie gruntów pod drogami, które 

mają nieuregulowane stany to niewykonanie tego od 1991 r. w całkowitym 

zakresie naraziło gminę na „straty” czyli brak możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych. 

 

- Brak dyskusji. 

 

- Został odczytany projekt uchwały nr XL/318/18, do którego nie wniesiono 

uwag.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 11 głosami „za” i 1 głosem 

„wstrzymującym się” przyjęła uchwałę Nr XL/318/18 w sprawie nabycia 

nieruchomości. 

 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

 

Ad. pkt. 16. (Przyjęcie protokołu kontroli nr 35/1/2018 

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy w Dobroniu 

w dniu 19 czerwca 2018 r.): 

 

- Przewodniczący Komisji Rewizyjnej D. Becht przedstawił protokół kontroli 

nr 35/1/2018 przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy w 

Dobroniu w dniu 19 czerwca 2018 r. Poinformował, że Rada Gminy w 

Dobroniu nie wniosła uwag do niniejszego protokołu. Protokół (kopia) 

stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
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Ad. pkt. 17. (Przyjęcie wniosków do protokołu nr XXXIX/2018 z sesji 

Rady Gminy): 

 

- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że nie wpłynęły do 

Biura Rady Gminy wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu nr XXXIX/2018 

z sesji Rady Gminy w Dobroniu. Stwierdził, że jednogłośne – 12 głosami „za” 

- przyjęto protokół nr XXXIX/2018. 

 

- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu M. Wolna odczytała 

podziękowanie od pani Barbary Żórawskiej za nadanie tytułu Honorowego 

Obywatelstwa Gminy Dobroń.  

 

Ad. pkt. 18. (Zamknięcie sesji): 

 

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Gminy w Dobroniu J. Szerffel - dziękując wszystkim za udział w sesji, 

zamknął obrady XL sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

   
       Protokołowała:                                      Przewodniczył:                                                                   

Podinspektor ds. obsługi    
organów samorządowych                Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu 

 
 Janusz Szerffel 

  Paulina Kaczmarek            
 

 
                                  

Wykaz załączonej dokumentacji: 

Lp. Wyszczególnienie Il. stron 

1 Lista obecności radnych 

 

1 

2 Listy osób zaproszonych 

 

3 

3 Petycja skierowana do Wójta Gminy Dobroń i Rady Gminy 
Dobroń w sprawie zwiększenia bezpieczeństwa i 

zamontowania progów zwalniających na drodze w 
Dobroniu Dużym, na odcinku od drogi głównej nr 482 (ul. 

Wrocławska) przez długość wsi 

13 

4 Informacja z wykonania budżetu Gminy Dobroń za I 

półrocze 2018 r. wraz z informacją o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej, informacji o przebiegu 

1+47+9+2 
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wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Dobroniu za I półrocze 
2018 r. oraz informacji za I półrocze 2018 r. z wykonania 

planu finansowego Dobrońskiego Centrum Kultury 

5  Opinia nr 47/134/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

6 Opinia nr 47/135/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

7 Opinia nr 47/136/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

8 Opinia nr 47/137/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

9 Opinia nr 36/20/2018 Komisji Rewizyjnej 1 

10 Opinia nr 39/70/2018 Komisji Rolnictwa, Ochrony 
Środowiska 

1 

11 Opinia nr 36/66/2018 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia 

i Sportu 

1 

12 Opinia nr 47/138/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

13 Opinia nr 47/139/2018 Komisji Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu i Przestrzegania Prawa 

1 

14 Opinia nr 36/67/2018 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia 
i Sportu 

1 

15 Opinia nr 36/68/2018 Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia 

i Sportu 

1 

16 Opinia nr 39/71/2018 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

1 

17 Protokół kontroli nr 35/1/2018 przeprowadzonej przez 

Komisję Rewizyjną Rady Gminy w Dobroniu w dniu 19 

czerwca 2018 r. 

4 

17 Porządek XL sesji Rady Gminy w Dobroniu z dnia 26 

czerwca 2018 r. 

1 

18 Zaproszenia na sesje 
 

 

 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 20 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej      

4. Nagranie sesji - płyta 

 


